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PROTOKÓŁ Nr XXXIX/2018 
trzydziestej dziewiątej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

odbytej w dniu 20 lipca 2018 roku  

w Miejskim Ośrodku Kultury w Jezioranach 

przy ul. Konopnickiej 4 
 

 

Pan Bogusław Wierzbicki – Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach  powitał 

wszystkich przybyłych na XXXIX sesji VII kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Następnie otworzył XXXIX sesję Rady i oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 10 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji 

– lista obecności radnych stanowi załącznik nr 11 do protokołu, lista obecności sołtysów 

stanowi załącznik nr 12, lista obecności zaproszonych gości – załącznik nr 13.  

Na sekretarza obrad powołany został Radny Andrzej Szuwalski. 

Obrady rozpoczęto o godz. 16.00 zakończono o godz. 17.50 

Pan Bogusław Wierzbicki – Przewodniczący Rady: „Kto z Pań i Panów Radnych chciałby do 

tego punktu się odnieść?” 

Pani Danuta Zawolska – Sekretarz Gminy: „Ja wnioskuję o wprowadzenie do porządku 

obrad, punktu 9 i 10: zmiany w budżecie gminy na 2018 rok i zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2018 – 2030.” 

Przewodniczący Rady: „Taki wniosek wpłynął. Ja nie chcę być złośliwy, ale powiem, że 

wpłynął dzisiaj rano, stron jest nie wiem ile, ale kilkanaście, czy nie więcej. Ważny punkt, 

powinniśmy się nad tym na Komisji zastanowić.” 

Pan Marcin Frączek – Zastępca Burmistrza: „Może ja wyjaśnię te zmiany i przybliżę ten 

temat. Generalnie to są sprawy, które od środy stały się sprawami bardzo ważnymi. To są 

cztery tematy, tak naprawdę przedwczoraj dowiedzieliśmy się, że będzie u nas delegacja  

z Niemiec z Powiatu Osnabruck z miejscowości Neuenkirchen z Panią Burmistrz, Radnymi  

i przedstawicielami Urzędu. Nie byliśmy przygotowani do tego, a więc tutaj będzie 

zwiększenie środków na przyjęcie ich. Oni przyjazd pokrywają i hotele, a my tylko 

wyżywienie i oprowadzenie ich pokazanie całej gminy, to jest jeden temat. Drugi temat, 

proszę Państwa, ogłosiliśmy dwa przetargi już na pomieszczenia w Szkole Podstawowej na 

górze, nikt się nie zgłosił. W trzecim przetargu mamy dwóch oferentów, ale oferty te 

przekraczają wartość zabezpieczoną w budżecie, więc wstawiamy tutaj zwiększenie na tą 

inwestycję. Ponieważ, jeżeli będziemy dalej czekać i przetargi organizować, to nie zdążymy 

zrealizować tej inwestycji, a chcielibyśmy, żeby szkoła miała nowoczesne pomieszczenia do 

nauki języków obcych, stąd zmian. Proszę Państwa, trzecia zmiana, to zmiana tak naprawdę 

w razie czego, dodatkowe środki na Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych, 

gdyż wykonawca, który został wyłoniony ponad miesiąc temu w przetargu, do tej pory nie 
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podpisał umowy i nie wiemy czy podpisze. Jeżeli nie zgłosiłby się, to musielibyśmy wziąć 

następnego, który uczestniczył w przetargu i powierzyć jemu realizację tego zadania. 

Przyczyny i powody są takie sama jak przy pomieszczeniach w szkole. Po prostu czas 

przeprowadzenia kolejnych przetargów plus ewentualny czas oczekiwania na podpisanie 

umowy, to będzie okres późno jesienny, więc tak naprawdę zimą nie będziemy w stanie 

przebudować i zrobić PSZOK-u, a pieniądze mamy już zabezpieczone, wygraliśmy  

w konkursie, więc tak naprawdę chcielibyśmy je pozyskać. Wpłynął wniosek do nas od 

Stowarzyszenia Integracja działającego przy Miejskim Ośrodku Kultury z prośbą o pożyczkę 

20 000 zł. Po rozliczeniu wniosku na Jarmark Świąteczny pieniądze najpóźniej na początku 

września zostaną zwrócone. To jest ta sama sytuacja, jak ze Stowarzyszenie z Franknowa, 

które realizowało projekt. Tam też pożyczaliśmy pieniądze, to są projektu z Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich, które muszą być najpierw zapłacone, a później dostają zwrot 

za realizację ich. Także to są naprawdę tematy, które wypłynęły przez ostatnie dwa, trzy dni. 

Dlatego też prośba nasza o wprowadzenie tego do obrad sesji.” 

Pani Maria Compa - Skarbnik Gminy: „Ponieważ w ostatnich dniach bardzo gorąco 

pracowaliśmy nad zadaniami unijnymi, nad tym jak to wygląda w budżecie i na co można 

pozyskiwać pieniądze i o jakiej wartości. Okazuje się, że na pewno należy na te zadani na 

które chce się uzyskać pieniądze należy na część własną wziąć kredyt, ponieważ zadań jest 

więcej niż możemy otrzymać środków. Same porządkowanie planów odbyło się na ostatniej 

sesji, chociaż ja taką przymiarkę z grubsza mam zrobioną. Natomiast, żeby móc realizować 

zadania inwestycyjne, które już się teraz pokażą, należy prosić Państwa o to, żeby zwiększyć 

te środki.”   

Przewodniczący Rady: „Ja mówiąc to, co powiedziałem ani na chwilę nie chcę powiedzieć, 

że podejrzewam, że Państwo dajecie nam dokumenty mało ważne albo niepotrzebne. 

Natomiast zmuszony byłem wręcz zwrócić uwagę, na to, że wpływa w takim, a nie innym 

terminie. Rozumiem, że Państwo wyjaśniliście wszystko, przyczyny tego. W związku z tym 

będziemy głosowali nad tym. Czy ktoś z Państwa jeszcze? Jeżeli nie, to ja bym miał taką 

propozycję. Ja już chciałem to zrobić przy opracowywaniu porządku dziennego sesji, ale  

z jakichś przyczyn wypadło mi to z głowy. Proszę Państwa, najważniejszą rzeczą jaką ma do 

wykonania Rada, to tworzenie miejscowego prawa, a miejscowe prawo to są uchwały, a my je 

tak zsuwamy na sam koniec i w końcu dochodzi do sytuacji, że brakuje nam, jak na 

poprzedniej sesji quorum i robi się to niepoważne, bo to co jest najważniejsze nie udaje nam 

się wykonać. Dlatego ja byłbym za tym, żeby w dniu dzisiejszym blok uchwał, czyli piąty 

punkt z tymi wszystkimi podpunktami został przesunięty zaraz na zakończenie akceptacji 

porządku obrad. Czyli, żebyśmy w pierwszej fazie głosowali te uchwały, które są istotne dla 

istnienia gminy. Potem, żebyśmy przyjęli wnioski i interpelacje Radnych oraz wolne wnioski 

i zapytania dopuszczając do dyskusji, tak jak Państwo zasugerowaliście wtedy, kiedy ja tą 

dyskusję przeniosłem, dopuszczając do dyskusji, a nie do innych tych. Na samym końcu, po 

tym wszystkim przyjęli sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami, bo to jest 

mówienie o czymś co już się wydarzyło, a na samym końcu przyjęcie protokołu sesji  

i odpowiedzi na interpelacje i wnioski Radnych zrozumiane jak będą zgłoszone. Proszę 

Państwa w związku z tym, pierwsze głosowanie.  
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Przyjęcie wniosku o wprowadzenie zmian w budżecie i zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. Kto jest za tym, żeby dzisiaj nad tymi dwoma punktami się pochylić i je 

przegłosować?  Za 10 głosów, wszyscy obecni.  

Druga propozycja, którą ja zgłosiłem. Kto jest za tym, żeby blok uchwał był drugim punktem 

naszych obrad? Za 8 głosów, 2 głosy wstrzymujące się. Trzecia zmiana, żeby sprawozdanie 

Burmistrza z działalności między sesjami było punktem piątym, czyli po interpelacjach  

i wnioskach Radnych i wolnych wnioskach i zapytaniach. Kto jest za tym? Za 7 głosów,  

3 głosy wstrzymujące się. Czyli przyjęliśmy taki tryb procedowania.” 

 

1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad. 

2.   Podjęcie uchwał w sprawie:  

1) ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli,   

2) wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym  

do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat,  

w przedszkolu publicznym, dla którego organem prowadzącym jest gmina 

Jeziorany, 

3) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 

psychologów, logopedów oraz doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach, 

dla których organem prowadzącym jest gmina Jeziorany,  

4) określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktyczno – wychowawczych i opiekuńczych  

dla nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach  

oraz zasad zwalniania ich od realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych, 

5) ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych  

oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych  

na terenie Gminy Jeziorany, 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia statutu  Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Jezioranach, 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji  

na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

8) dopuszczenia zapłaty podatków, opłat lokalnych i niepodatkowych należności 

budżetowych stanowiących dochody budżetu gminy Jeziorany instrumentem 

płatniczym, 

9) zmiany w budżecie gminy na 2018 rok, 

10) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Jeziorany na lata 2018-2030. 

 
      3. Interpelacje i wnioski radnych. 

      4. Wolne wnioski i zapytania. 

      5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

 

       6. Przyjęcie protokołu XXXVIII sesji. 

       7. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
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Ad. 2. Podjęcie uchwał w sprawie:  

 

1) ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli, załącznik nr 1 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 

 

Pytań nie było. 

 

Następnie Radny Andrzej Szuwalski odczytał projekt uchwały.  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku którego – 3 głosy "za", 3 głosy "przeciw"  

i 4 głosach "wstrzymujące się” (10 radnych obecnych) 

 

     Uchwała nie została podjęta. 

 

 

2) wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym  

do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat,  

w przedszkolu publicznym, dla którego organem prowadzącym jest gmina 

Jeziorany, 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 

 

Pytań nie było. 

 

Następnie Radny Andrzej Szuwalski odczytał projekt uchwały.  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku którego jednogłośnie - 10 głosów "za" 

(10 radnych obecnych) 

 
 

podjęła uchwałę nr XXXIX/267/18 

wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym  

do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat,  

w przedszkolu publicznym, dla którego organem prowadzącym jest gmina 

Jeziorany, która stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

 

 

3) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 

psychologów, logopedów oraz doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach, 

dla których organem prowadzącym jest gmina Jeziorany,  

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 

 

Pytań nie było. 

 

Następnie Radna Anna Wardzyńska odczytała projekt uchwały.  
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Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku którego jednogłośnie - 10 głosów "za" 

(10 radnych obecnych) 

 

podjęła uchwałę nr XXXIX/268/18 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 

psychologów, logopedów oraz doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach, 

dla których organem prowadzącym jest gmina Jeziorany, która stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu 

 

4) określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktyczno – wychowawczych i opiekuńczych  

dla nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach  

oraz zasad zwalniania ich od realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych, 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 

 

Pytań nie było. 

 

Następnie Radna Anna Wardzyńska odczytała projekt uchwały.  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku którego - 9 głosów "za" i 1 głos 

"wstrzymujący się" (10 radnych obecnych) 

 

podjęła uchwałę nr XXXIX/269/18 

określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktyczno – wychowawczych i opiekuńczych dla 

nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach oraz zasad 

zwalniania ich od realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych, która stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu 
 

 

5) ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych  

oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych  

na terenie Gminy Jeziorany, 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 

 

Pytań nie było. 

 

Następnie Radny Andrzej Szuwalski odczytał projekt uchwały.  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku którego jednogłośnie - 10 głosów "za" 

(10 radnych obecnych) 

podjęła uchwałę nr XXXIX/270/18 

ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych  

oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych  

na terenie Gminy Jeziorany, która stanowi załącznik nr 5 do protokołu 
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6) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia statutu  Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Jezioranach, 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 

 

Pytań nie było. 

 

Następnie Radna Anna Wardzyńska odczytała projekt uchwały.  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku którego jednogłośnie - 10 głosów "za" 

(10 radnych obecnych) 

 

podjęła uchwałę nr XXXIX/271/18 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia statutu  Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Jezioranach, która stanowi załącznik nr 6 do protokołu 
 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji  

na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 

 

Pytań nie było. 

 

Następnie odczytał projekt uchwały.  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku którego jednogłośnie - 10 głosów "za" 

(10 radnych obecnych) 

 

podjęła uchwałę nr XXXIX/272/18 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji  

na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, która stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu 

 

 

8) dopuszczenia zapłaty podatków, opłat lokalnych i niepodatkowych należności 

budżetowych stanowiących dochody budżetu gminy Jeziorany instrumentem 

płatniczym. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 

 

Pytań nie było. 

 

Następnie Radny Andrzej Szuwalski odczytał projekt uchwały.  
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Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku którego jednogłośnie - 10 głosów "za" 

(10 radnych obecnych) 

 

podjęła uchwałę nr XXXIX/273/18 

dopuszczenia zapłaty podatków, opłat lokalnych i niepodatkowych należności 

budżetowych stanowiących dochody budżetu gminy Jeziorany instrumentem 

płatniczym, która stanowi załącznik nr 8 do protokołu 
 

 

9) zmian w budżecie gminy na 2018 rok, 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały? 

Nikt więcej nie zabrał głosu.  

 

Następnie Radna Anna Wardzyńska odczytała projekt uchwały.  

 

Radna Elwira Nojman-Kieza: „Panie Burmistrzu, czy te pieniążki 185 000 zł z rolnictwa,  

30 000 zł z gospodarki mieszkaniowej i 165 000 zł ze straży pożarnych zostaną później 

zwrócone na te, bo pożyczamy, rozumiem, że to jest zdjęcie z paragrafu? Później one wrócą 

na te paragrafy.” 

Zastępca Burmistrza: „Tak.” 

Pani Maria Compa - Skarbnik Gminy: „Analizujemy zadania inwestycyjne i tylko te 30 000 

zł dotyczy tej wycieczki.” 

Radna Elwira Nojman-Kieza: „Właśnie chciałam powiedzieć, przeznaczamy aż 30 000 zł na 

przyjęcie kilku osób, na trzy dni?” 

Zastępca Burmistrza: „Proszę Państwa, zapewne nie będzie tyle potrzebne, aczkolwiek 

Burmistrz Neuenkirchen prosiła, żeby byli obecni wszyscy Radni, bo chcą ustalić pewne 

działania. Chciałaby też, żeby jej pracownicy porozmawiali z pracownikami naszych szkół, 

chodzi tu o wymianę polsko-niemiecką uczniów. Będą też przedstawiciele odpowiedników 

naszego OSiR-u, czy też MOK-u. Chcemy zacieśnić współpracę, chcą po prostu wejść  

z naszą gminą we współpracę. Oni też zaproponowali później odwrotną sytuację, zaproszą 

nas, pokażą wszystko, co się u nich dzieje. Dlatego my wstawiamy taką wartość, to są trzy 

dni. Tak naprawdę my przez trzy dni autokar im wynajmujemy i zabezpieczamy dwie kolacje, 

jeden obiad i taką obiadokolację na pożegnanie. W międzyczasie cały harmonogram, zresztą 

Państwo już dzisiaj zaproszenie dostaniecie, większość z Państwa. Cały harmonogram będzie 

wam dostarczony, to się zbiegnie z Dniami Jezioran. Chcielibyśmy pokazać im całe 

Jeziorany, okolice, najciekawsze miejsca. Będą też przedstawiciele rolnictwa, będą chcieli też 

zobaczyć jak funkcjonują u nas większe gospodarstwa, czy gospodarstwa agroturystyczne. 

Dlatego to jest tylko założenie, zależy to od tego, ile osób przyjmie zaproszenie na obiady, 

kolacje związane z przyjęciem tych gości, ale daleki jestem od tego, żeby było  

to 30 000 zł.” 
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Pani Maria Compa - Skarbnik Gminy: „Wywołanie tej uchwały zmieniającej dotyczy tylko 

tego, o czym Pan Burmistrz mówił, dwóch punktów ostatnich. Należy zwiększyć na adaptację 

mieszkania na potrzeby oświatowe. Tutaj trzeba, aż 200 000 zł z gospodarki mieszkaniowej 

na rozbudowę PSZOK 150 000 zł. Ze względu na to, że konkursy, które zostały ogłoszone na 

wykonawców, nie zostały sfinalizowane. Stąd też ta potrzeba, że aż takie środki trzeba w tej 

chwili znaleźć. Znajdujemy je, prosząc Państwa o to, że w rolnictwie nie mamy, nie ma 

takiego programu, to co Pan Burmistrz mówił na wodociągowanie nie ma. Będzie się czekało 

w następnym etapie, jak się w przyszłości pokażą. Stąd też można z rolnictwa podebrać, bo 

sami nie możemy tego zrobić, to samo w strażach pożarnych. W strażach pożarnych, to co się 

robi w Radostowie raczej z własnych środków, to co zrobiło Radostowo, to z dofinansowania 

ze środków wojewódzkich, natomiast straże w przyszłości będą też robione.” 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku którego - 6 głosów "za" i 4 głosy 

"wstrzymujące się" (10 radnych obecnych) 

 

 

         podjęła uchwałę nr XXXIX/274/18 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok, 

          która stanowi załącznik nr 9 do protokołu 

 

10) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2018-2030. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały? 

Nikt nie zabrał głosu.  

Następnie odczytał projekt uchwały.  

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku którego - 6 głosów "za" i 4 głosy 

"wstrzymujące się" (10 radnych obecnych) 

 

podjęła uchwałę nr XXXIX/275/18 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany  

na lata 2018-2030, która stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 

 

Ad. 3. Interpelacje i wnioski radnych. 

 

Radny Andrzej Szuwalski: „Pierwsze moje pytanie, Panie Burmistrzu jest takie, dotyczy 

ulicy Kajki, wyjazdu do Olsztyna. Ja wiem, że to jest droga wojewódzka, ale czy są 

podejmowane starania, czy być może będą podejmowane jakieś starania, żeby tą drogą się 

zająć, bo po prostu zaczyna się ona nam sypać. Krawężniki, które są postawione na 

poboczach, zaczynają odpadać, przewracać się i zaczyna to wyglądać bardzo niechlujnie, to 

jest pierwsza rzecz. Druga sprawa, nie dalej jak w miesiącu czerwcu, Pan Burmistrz szumnie 

zapowiadał zmianę podjazdu, sposobu dowozów dzieci do szkoły, znaczy zmianę podjazdów. 

Mamy w tej chwili 20 lipca i tam nie widać jakichkolwiek ruchów, żeby cokolwiek tam było 

planowane. Rozpoczęcie jakichkolwiek robót, a czas biegnie nieubłaganie. Z tego co 
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pamiętam, ja tak zrozumiałem, chciano zrobić, żeby od września podjazd do szkoły był 

zmieniony. Mamy 20 lipca, nic tam się nie dzieje. Czy coś w tym kierunku, jakieś działania 

zostały podjęte.” 

Pan Marcin Frączek - Zastępca Burmistrza: „Generalnie jeśli chodzi o nawierzchnię na 

ulicy Kajki, czyli droga 593 i 595, to są dwie drogi wojewódzkie. Nie dalej jak półtora 

tygodnia temu, Pan Burmistrz rozmawiał z Marszałkiem, mają wrócić do tematu. Do tego 

dochodzi jeszcze nakładka w Kikitach, tam też skończyliśmy chodnik, więc też ten chodnik 

jest lekko podniesiony. Robiono to wszystko według projektu. Zarząd Dróg Wojewódzkich 

zapewnia, że przy nakładce załatwią też temat odwodnienia. Temat jest dalej otwarty, zresztą 

temat nawierzchni na ulicy Kajki ciągnie się już od ośmiu lat. Te pierwsze porozumienia, 

które były podpisane z Marszałkiem, były podpisane za poprzedniego Burmistrza. My 

zrealizowaliśmy swój zakres, więc teraz naciskamy na Marszałka, żeby zrobiono nakładki na 

tych drogach. Jeżeli chodzi o podjazd przy szkole, to był wniosek złożony do Programu 

Stasiaka, tak samo jak kamery i nie pamiętam, czy już są wyniki, czy jeszcze nie. Czekaliśmy, 

tak, jak Burmistrz powiedział przeszliśmy wstępną selekcję przez Wojewodę. Nasz wniosek 

został zaopiniowany pozytywnie na pierwszym miejscu, ale nie pamiętam, czy są już wyniki, 

czy nie. Damy znać, jeżeli nie dostaniemy tych środków z programu, to niestety nie będziemy 

realizować, bo są to bardzo duże koszty. Tak, jak Burmistrz zapowiadał wszystkie inwestycje, 

które realizujemy, chcemy realizować z dofinansowaniem unijnym, czyli wkład nasz jak 

najmniejszy. Dlatego też na sesji stanęły te zmiany w budżecie, ponieważ wiedzieliśmy, że 

dwa razy był przeprowadzony przetarg na remont pomieszczeń w szkole podstawowej, na 

górze po mieszkaniach, łącznie z remontem całej klatki schodowej. Też pierwszy przetarg ani 

jednego wykonawcy, drugi przetarg, ani jednego wykonawcy. Proszę Państwa, pracownicy 

nasi dzwonią po czterdziestu, pięćdziesięciu firmach mówią, że na BIP-ie jeziorańskim jest 

ogłoszony przetarg, zapraszamy do składania ofert. Niestety tyle konkursów się ogłosiło, tyle 

pieniędzy unijnych trafiło na rynek, że zaczyna brakować wykonawców. To co Pan pytał  

w maju i czerwcu, o terminy wykonania pewnych robót, jesteśmy tak naprawdę uzależnieni 

od firm, które ewentualnie chcą startować w przetargach i wygrywają, a nie od tego, czy my 

narzucamy termin zrealizowania czegoś.” 

Radna Elwira Nojman-Kieza: „Wymachiwałam ręką w górze na Komisji z zapytaniem  

o dofinansowanie do ścieków, widzę, że Pan Paweł jest, może Pan Panie Burmistrzu?” 

Zastępca Burmistrza: „Tak, sprawdziłem stawki wody i kanalizacji, zostały zaakceptowane 

przez Wody Polskie. Nie zostały podwyższone, z tego co sprawdziłem. Jedyna różnica, która 

wychodzi to, to, że jest brak dopłat ze strony gminy, więc wszystkie ewentualne koszty, które 

są związane z odprowadzeniem ścieków zostały scedowane na mieszkańców. To nie jest 

zwyżka, tylko realne obciążenie za koszty odprowadzenia ścieków.” 

Przewodniczący Rady: „To nie jest takie proste, żeby Radni podjęli ten temat, muszą mieć 

pieniążki na realizację tego tematu. Można rozmawiać, żeby gmina szukała takich 

pieniążków, ale my sami ich nie znajdziemy.” 

Radna Elwira Nojman-Kieza: „Pani Mario były zabezpieczone pieniążki na dopłaty?” 
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Radny Jarosław Krysiak: „Czy tylko do końca maja?” 

Pani Maria Compa - Skarbnik Gminy: „Tylko do końca maja, jakaś rezerwa jest stworzona, 

ale mała.” 

Przewodniczący Rady: „Panie Burmistrzu, Pani Skarbnik, proponuję się zastanowić nad tym, 

bo to przy stole nie będziemy. Jeśli jest taka możliwość  wspomożenia mieszkańców, a część 

Radnych, większa część Radnych będzie za tym, to przyjmiemy taką uchwałę, jeśli nie, to  

z własnej kieszeni.” 

Zastępca Burmistrza: „Trzeba mieć też świadomość, że te pieniążki i tak i tak trafiają  

z budżetu do mieszkańców w postaci inwestycji, które realizujemy, temat jest naprawdę 

ciężki. W sprawozdaniu chciałem powiedzieć, że złożyliśmy wnioski, już jesteśmy,  

są ogłoszone wyniki, dostaliśmy pieniądze na plażę w Kikitach z przebudową mola  

z sanitariatami i całą resztę. Jesteśmy na dziewiątym miejscu i dostaliśmy pieniądze  

i przeszliśmy też w Programie Rozwoju Obszarów Wiejskich drugi etap alejek na cmentarzu.” 

Przewodniczący Rady: „Z całym szacunkiem Panie Burmistrzu, ale jak sam Pan powiedział  

w sprawozdaniu.” 

Radny Jarosław Krysiak: „Ja w zasadzie nie mamy pytania, chcę tylko Państwu przytoczyć 

część odpowiedzi jaką dostałem, w związki z pytaniem na ostatniej sesji. Jeżeli chodzi o ten 

remont Orlika, a dokładniej budynku z szatniami, który się znajduje przy Orliku. Dostałem 

taką oto odpowiedź, że zgodnie z umową, wykonawcą była firma Pro Green Poland, Robert 

Wróblewski, Warszawa, ulica Kryształowa. Koszt wykonania tego zadania wynosił 1 057 800 

zł, natomiast nadzór inwestorski był prowadzony przez Biuro Obsługi Inwestycji "Gzyb", 

Bartosz Lemańczyk, ulica Kanarkowa 8, Olsztyn i zgodnie z umową, wykonawca otrzymał 

wynagrodzenie w wysokości 54 000 zł brutto, za ten nadzór inwestorski. Cóż to się okazuje, 

po pięciu latach od oddania do użytku, dostaje jeszcze tutaj takie pisemko od Pani pełniącej 

obowiązki Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji. Otóż Ośrodek Sportu i Rekreacji  

w Jezioranach. OSiR pilnie musiał dokonać naprawy dachu budynku socjalno-szatniowego, 

gdyż 17 kwietnia 2018 roku podczas intensywnych opadów deszczu, dach został uszkodzony,  

a szatnie zalane. W zalanym budynku uszkodzone było pokrycie dachu, gdzie na całej 

powierzchni występowały liczne pęknięcia. Po zerwaniu pokrycia okazało się, że izolacja jest 

tylko w niektórych miejscach, a najczęściej zamiast wełny występują śmieci. Uszkodzona 

została oczywiście elektryka, która uniemożliwiała włączenie oświetlenia na terenie całego 

obiektu. Dodatkowo wentylacja obiektu była źle wykonana i powodowała skropliny do 

środka obiektu. Po analizie uszkodzeń, postanowiono wypełnić dach wełną  

i blachodachówką. Naprawa dotychczasowego dachu była doraźna, problemy wracały,  

a koszty przewyższały generalny remont. Wykonanie prac pokrycia dachu kosztowało  

16 700 zł brutto. Natomiast naprawa wnętrza szatni został pokryta z ubezpieczenia. Proszę 

sobie właśnie uzmysłowić na co my żeśmy płacili, kto za to odpowiadał, że za taki nadzór 

inwestorski płacimy 54 000 zł, okazuje się, że tego nadzoru tam nie było. Skoro w izolacji 

leżały śmieci, to jest to naprawdę karygodne. Zastanawiam się, kto z Urzędu Miasta 

nadzorował te sprawy, kto był za to odpowiedzialny, że firma inwestycyjna mogła się być 

może dogadać z wykonawcą, to, to jest inna sprawa, ale chyba ktoś z Urzędu Miasta powinien 
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mieć też jakiś nadzór. Chciałbym się też dowiedzieć, kto konkretnie z Urzędu Miasta był 

odpowiedzialny za tą inwestycję.” 

Zastępca Burmistrza: „W tej chwili nie jestem w stanie tego powiedzieć, sprawdzimy  

i odpowiemy na piśmie albo na następnej sesji.” 

 

Ad. 4. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Nie było. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami.  

Zastępca Burmistrza: „Proszę Państwa, najważniejsza informacja ze sprzedaży mienia. 

Sprzedaliśmy dla najemców w trybie bezprzetargowym dwa lokale w miejscowości 

Radostowo. Jeden za kwotę 792,13 zł, drugi za kwotę 421,93 zł, to jest pokłosie uchwały  

z zeszłego roku, dalej realizujemy sprzedaż. Tak, jak mówiłem ogłoszono wyniki, dostaliśmy 

pieniądze z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na przebudowę alejek cmentarnych  

II etap i na przebudowę mola w Kikitach, postawienie sanitariatów, budynków gospodarczych 

zagospodarowanie terenu i tam jest planowana siłownia na plaży. Czekamy na podpisanie 

umowy z Marszałkiem i będziemy ogłaszać przetargi. Po zmianie Rozporządzenia od  

1 sierpnia ogłoszony jest konkurs na drogi II etap też z Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich, to co robiliśmy w 2016 roku. Po zmianie Rozporządzenie weszło ograniczenie 

inwestycji do jednego miliona euro. Pojawiło się światełko, możemy składać wnioski trochę 

większe, więc do czterech dróg w Radostowie i jednej drogi w Wójtówce chcemy dołożyć 

jeszcze drogę 1-go Maja w Jezioranach łącznie z przebudową tego całego systemu 

odwodnienia. Ponieważ tam z 1-go Maja, aż od placu, aż od mostu przy aptece cały strumień 

wody płynie środkiem ulicy i później spływa drogą do 1-go Maja. Tak samo z drugiej strony 

od ulicy Mickiewicza wszystko jest zgromadzone tam. Chcemy poprawić tą drogę razem  

z burzówkami. Ważna informacja, 10 lipca 2018 roku Zarząd Cittaslow podpisał aneks do 

porozumienia w sprawie realizacji Ponadlokalnego Programu Rewitalizacji sieci miast 

Cittaslow z Marszałkiem. Skutkuje to tym, iż miasta: Jeziorany, Działdowo, Bartoszyce, 

Lidzbark oraz Orneta zostają włączone do tego wianuszka podziału środków. Wcześniej te 

miasta, tak, jak mówiliśmy, dzieliły się prawie po dwadzieścia milionów. My tylko 

korzystamy z rezerw, które zostały. Wprowadzono również w tym porozumieniu limit dwóch 

milionów, więc budynek internatu, który zamierzamy przebudować, tak, jak Burmistrz już 

wcześniej mówił, będzie właśnie z tego programu. Myślę, że to otwiera drogę, do końca 

września prawdopodobnie będzie ogłoszony konkurs ograniczony, w którym będzie gmina 

Jeziorany mogła składać wnioski. W międzyczasie odbyło się kilka imprez, ale nie będę się 

rozwijał, każdy widział jakie to imprezy. Siódma Edycja Ultra Maratonu Kolarskiego 

Pierścienia 1000 Jezior, III Jeziorańska Burza Rockowa, 700-lecie miejscowości Tłokowo, 

Nocny Turniej Piłki Nożnej, to, to ważniejsze rzeczy. Przeprowadzony został też konkurs na 

Dyrektora OSiR-u, tu Komisja zaopiniowała. Było dwóch kandydatów, jeden nie spełniał 

warunków merytorycznych, nie miał doświadczenia w zawodzie. Drugi owszem, po 

rozmowach kandydat spełnił wymagania formalne poruszone w naborze i w trakcie rozmowy 
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kwalifikacyjnej zaprezentował koncepcję i uzyskał akceptację Komisji i jest to Pan Arkadiusz 

Szpakowski.” 

Przewodniczący Rady: „Od kiedy zacznie funkcjonować?”   

Zastępca Burmistrza: „Tutaj akurat najpierw umowa i ustalenie między przyszłym 

Dyrektorem i nami, ale tutaj jeszcze nie było. Chcemy jak najszybciej, może tak.” 

Przewodniczący Rady: „Dziękuje za skompensowanie tych informacji, rzadko na sesjach 

spotykane.” 

 

Ad. 6. Przyjęcie protokołu XXXVIII sesji. 

Uwag do protokołu nie wniesiono, w związku z tym radni przystąpili do głosowania.  

Rada jednogłośnie (10 obecnych radnych) przyjęła protokół XXXVIII sesji Rady Miejskiej  

w Jezioranach. 

 

Ad. 7. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

 

   W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady stwierdził,  

że XXXIX sesja Rady Miejskiej w Jezioranach została zakończona. 

 

       Protokołowała                                                                 Przewodniczący Rady Miejskiej 

  Anna Gleszczyńska                                                                     Bogusław Wierzbicki 

 

 

 


